
 Číslo materiálu:  

Komise: Komise pro městská sídliště 

Datum :   15.5..2017 

Přítomni: 

 

Hosté: 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

M.Králik, Ing.Z.Jirásek, RSDr.V.Holub, M.Hlavatý,Ing.J.Vališ, Ing.J.Kropáček, 

CSc., D.Papaj, J.Cihlářová, J.Beránek, J.Kozák, M.Reichlová,  

J.Pospíšilová, D.Vepřek, B.Doubrava, I.Němcová. V.Dastych, M.Šlesinger 

 

P.Berka, Š.Caklová, M.Reichlová, J.Adamová,      

 

Ing.Exner, Mgr.Pečenka 

Člen RM:  Ing.Viktora 

Příští jednání: 10.7.2017 v 15.30 hodin – zasedací místnost MÚ,  

Václavské nám.182  

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

 

Rada města  

 1.   b e r e   n a   v ě d o m í 

   zápis z komise pro městská sídliště ze dne 15.5.2017 

2. Ruší své usnesení č. 237/17 f) a ukládá: 

Na sídlišti umožnit dopravním značením parkování pouze vozidlům do 2,5 t. 

Zodpovídá: Ing. Janál                                 T: 30.6.201                    

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

1) Stav projektů a jednání - vedení města    

- stav jednání se správkyní konkurzní podstaty st.statku Čáslav v likvidaci o pozemcích 

na sídlišti Šipší – Ing.Viktora uvedl, že jednání se ujala Ing.Moravčíková. Rozhodnutím 

vedení města se jedná o všech pozemcích vcelku. Ing. Jirásek upozornil na skutečnost, 

že od rozsudku uběhl rok a jednání se neposunula, totéž zdůraznil i Dr. Holub  

- stav jednání ohledně přechodu či snížení rychlosti i křížení úvozu na Kaň a silnice Kaňk 

– Sedlec. Ing.Viktora sdělil zatím nulový výsledek jednání s PČR s tím, že bude dále 

jednat ( další náměty k řešení předložili Ing.Vališ, Dr.Holub a M.Hlavatý ) 

- příprava koncepční zprávy o řešení dopravní situace v klidu na sídlištích - usnesení ZM 
č. 157/16, M.Hlavatý informoval o prodloužení termínu usnesení do 30.9.17 a o svém 

postupu na MÚ. Výsledek zatím = 0 

- možnost parkování pod ČS – D.Vepřek informoval o negativech vedoucích k odmítnutí 

tohoto řešení ( náklady, stanovisko KHES, …..) 

- dohoda s OK Kaufland o nočním parkování. Ing.Viktora sdělil, že odpověď zatím 

nepřišla. K tomu D.vepřek informoval, že od 22.5. může být zahájena výstavba kruhové 

křižovatky před vjezdem do OD Kaufland. Předpokládané dokončení 7/17. Do té doby by 

se neměl omezený provoz parkoviště OD uvést do provozu. 

2) jednání s představiteli SVJ Hlouška 

O jednání z 24.4. podal informace p. Králik. Za účast 28 osob ( z nich 21 zástupce SVJ ) 

se diskutovalo o problematice přístřešku pro bezdomovce, revitalizaci sídliště Hlouška a 

zjednosměrnění ul. Puškinská 

Závěry z jednání: 

 Činnost Charity je problémem pro celé sídliště Hlouška. Jednání SVJ nedoporučuje 

vybudovat přístřešek, ale přesunout tuto službu např. do Zelenkovy vily. 

 K jednosměrnění ul.Puškinská – je třeba vyčkat, až se situace uklidní. Stav kolem 

domů Masarykova 579 řešit v rámci projektu revitalizace ( D.Vepřek – zadá 

opravy povrchu vozovky a likvidaci bývalého teplovodního kanálu. 

3) informace o dalším vývoji revitalizace sídliště Hlouška – neprojednáno, ing. Kremla se 

pro náhlou indispozici omluvil. 

4) parkovací místa pro ZTP, ZTP-P – Bc. Šlezinger 



Odbor soc.věcí a zdravotnictví vydává průkazy ZTP a ZTP-P, TO OI vydává stanovisko ke 

zřízení vyhražených parkovacích míst. Členové komise upozornili na zřetelné zneužívání 

v některých konkrétních případech. Bc. Šlesinger navrhl vypracovat pravidla obsahující 

např. stanovisko lékaře. Sporné případy by řešil Odbor soc.věcí a zdravotnictví. 

Dohledem nad správným využitím vyhražených parkovacích míst je silniční úřad. 

Bc.Šlesinger domluvil na místě spolupráci s TO OI. 

 

5) Výstupy z ankety na sídlišti Šipší. O výstupech a jednání v RM informoval Ing. Jirásek. 

Seznámil komisi s přijatými usneseními a s následnou reakcí jednoho občana. Na základě 

projednání doporučuje komise: 

Zrušit usnesení č. 237/17 f) a přijmout usnesení: 

Na sídlišti umožnit dopravním značením parkování pouze vozidlům do 2,5 t. 

Zodpovědnost a termín stejné 

 

6) Schůzka s projektantem ohledně zjednosměrnění ulice Jana Palacha - Ing.Z.Jirásek 

informoval o schůzce na TO OI, kde byl po diskusi doporučen směr zjednosměrnění od 

školy k „dřevníku“ s termínem v době zónového čištění v srpnu. 

7 ) Různé - Ing.Z.Jirásek 

          - možnosti rozšíření části ulice 17. listopadu v Šipší. V posledních dvou zápise 

z komise je návrh uveden, nicméně rozhodnutí stále není 

          - usnesení RM 389/16 studie in-line "průmyslovácké hřiště", zatím se není nic 

nového, komise doporučuje řešit v rámci projektové dokumentace pro revitalizaci sídliště 

Hlouška 

          - poruchy VO v ulici J.Palacha. Po dvou výpadcích se již neopakovaly. B.Doubrava 

informoval, že strážníci MP byli instruování hlásit každou poruchu neprodleně na 

pohotovostní linku TS. 

          - jarní prohlídky se uskuteční 29.5. v 15 hodin na sídlišti Šipší ( sraz u vývěsky ) a 

31.5. v 15 hod na sídlišti Hlouška ( sraz u Benešových pekáren ) 

 

J. Kozák 

Navrhl zřízení parkovacích míst na místě bývalé trafiky vedle bývalého Telecomu a místo 

bikrosového hřiště 

 

J.Beránek 

Upozornil na nedostatky v projektu a realizaci 2.etapy revitalizace ( zbytečně široký 

přechod, nově vysazené stromy…. ) 

 

M.Hlavatý 

Informoval o situaci ve věci zaplavování sklepů v ulici Štefánikova a o řešení, které bude 

realizovat TO OI 

 

M.Králik  

Informoval o připomínkách a stížnostech ze sídliště Hlouška. Připomínky k řešení zašle p. 

Vepřkovi a ing. Kremlovi. 

Stížnost obyvatel ………….. na úzký chodník pro vchody, mělo by se respektovat přání 

obyvatel. 

 

Ing. Vališ 

Poděkoval MP za rychlý zásah při ochraně jeho majetku  

 

B.Doubrava 

Informoval o postizích za parkování v zónách při čištění 

 

 

 



8) Kontrola zápisu z minulého jednání  – Ing.Z.Jirásek 

- Mapy pozemků s vyznačením vlastnictví do vývěsek, řeší sl. Šorčíková 
 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM :  

Komise pro městská sídliště doporučuje, aby technické oddělení ve spolupráci 

s odborem dopravy dokončilo zjednosměrnění ulice J.Palacha  v srpnu 2017. 

Zpracovat studii na rozšíření vozovky v dolní části ulice 17. listopadu o cca 2 metry 

(rozměry chodníku). To umožní parkování vozidel na obou stranách ulice a mohlo by 

tak přibýt až 20 parkovacích míst ( opakované doporučení ) 

 

Zapsal : Martin Hlavatý 

Elektronicky ověřil : není kdo 

 

                                                                                                                               


